
Det var min pappa som sat mig på folen när jag var 9 år. Jag studerade fol i 

Upplands Väsbys kulturskolan från första början, men det var inte med någon 

professionell instrumentlärare. Nu går jag ut sista året och på Lilla Akademiens

musikgymnasium. Det är musikgymansium där musiken är det primära 

fokuset. Jag har alltså nästan spelat fol i 10 år, och professionellt i ungefär 3 

år.

Jag spelar för närvarande fol på en avancerad nivå och jag har alltd velat 

utöka mina kunskaper för at nå en professionell nivå. Jag tycker at det är 

väldigt intressant at spela svåra pjäser och jag älskar at anta utmaningar när 

jag utvecklas. Jag är också väldigt intresserad av at lära mig mer överlag när 

det kommer tll musik och jag brinner väldigt mycket för det.

Jag ser fram emot at tävla för Stockholm’s internatonella musik tävling, och 

jag ser fram emot at få chansen där at yterligare utöka min prestaton på 

scen såväl som mina färdigheter på violin.


